


Lubicz Dolny, 18 września 2023 r. 
 

 
ORG. 0003.32.2023 
 

Pan  
Jerzy Guranowski                                                                   

                             Radny Gminy Lubicz 
 

Odpowiadając na zapytanie z 7 września 2023 r. w sprawie lamp ulicznych na ulicy Bocznej 

i Krótkiej informuję, że 8 września br. została podpisana umowa z wykonawcą, firmą 

ElectroJac Zakład Usług Elektrotechnicznych Jacek Rzepka z siedzibą w Ząbrowie, który 

zaprojektuje oraz wykona:  

2 lampy na Bocznej do końca roku 

2 lampy na Krótkiej do 7 grudnia. 

 

                                                                                               

                                                                                        Wójt Gminy Lubicz 

                                                                                           Marek Nicewicz 

 

 
 

Otrzymują: 

1. Adresat 
2. INW 
3. Stanowisko pracy d/s obsługi rady gminy 

 

 
 

          





Lubicz Dolny, 18 września 2023 r. 
 

 
ORG. 0003.33.2023 
 

Pan  
Jerzy Guranowski                                                                   

                             Radny Gminy Lubicz 
 
 

Odpowiadając na zapytanie z 7 września 2023 r. w sprawie usunięcia wiatek z terenu 

szkoły podstawowej w Grębocinie informuję, że żadne wiatki zakupione z funduszu 

sołeckiego nie zostały usunięte z terenu szkoły.   

W związku z powyższym zapytanie jest bezzasadne. 

 

                                                                                               

                                                                                        Wójt Gminy Lubicz 

                                                                                           Marek Nicewicz 

 

 
 

Otrzymują: 

1. Adresat 
2. Stanowisko pracy d/s obsługi rady gminy 

 

 
 

          





Lubicz Dolny, 18 września 2023 r. 
 

 
ORG. 0003.34.2023 
 

Pan  
Jerzy Guranowski                                                                   

                             Radny Gminy Lubicz 
 
 

Odpowiadając na wniosek z 7 września 2023 r. w sprawie przebudowy ulicy Przydatki 

i ulicy Jagodowej informuję, że na ul. Przydatki prowadzone będą roboty w ramach bieżącego 

utrzymania drogi, a ewentualna przebudowa w kolejnych latach. 

W budżecie na 2023 nie przewidziano środków na ul. Jagodową. Ponadto stan prawny 

gruntu nie pozwala na budowę całej ulicy, gdyż część gruntu pod drogę stanowi własność 

prywatną.     

                                                                                               

                                                                                         

                                                                                         Wójt Gminy Lubicz 

                                                                                           Marek Nicewicz 

 

 
 

Otrzymują: 

1. Adresat 
2. INW 
3. Stanowisko pracy d/s obsługi rady gminy 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 





Lubicz Dolny, 21 września 2023 r. 
 

 
ORG. 0003.35.2023 
 

Pan  
Jerzy Guranowski                                                                   

                             Radny Gminy Lubicz 
 
 

Odpowiadając na postulat z 7 września 2023 r. dotyczący usunięcia wiat z terenu 
szkoły podstawowej w Grębocinie przypominam (o czym już wcześniej informowałem),                      
że wiaty te, wbrew swojemu przeznaczeniu, były od dłuższego czasu użytkowane przez osoby 
nie mające nic wspólnego ze szkołą, a dopuszczające się zachowań nie tylko nieobyczajnych, 
ale i stwarzających zagrożenie dla bezpieczeństwa na terenie szkoły. Z tego powodu Pani 
Dyrektor szkoły, która bezpośrednio odpowiada za bezpieczeństwo na jej terenie, poprosiła 
wójta o zabranie i przeniesienie wiat w inne miejsce. Przeniesienie wiat w sugerowane przez 
Pana Radnego miejsce, czyli na plac przy ulicy Owocowej nie miało logicznego uzasadnienia, 
ponieważ w tym miejscu planowana jest budowa nowego, nowoczesnego miejsca rekreacji 
służącego mieszkańcom Grębocina (plac „AVOKADO”). Lokowanie w nim wspomnianych 
wiat nie wpisuje się w nowoczesną koncepcję zagospodarowanie tego terenu. 
Wiaty o których mowa stanowią własność gminy Lubicz, i zostały przeniesione na teren 
innego sołectwa, którego sołtys wyraziła chęć ich zagospodarowania na swoim terenie oraz 
ich wyremontowania. 
 

 

                                                                                               

                                                                                        Wójt Gminy Lubicz 

                                                                                           Marek Nicewicz 

 

 
 

Otrzymują: 

1. Adresat 
2. Stanowisko pracy d/s obsługi rady gminy 

 

 
 

          





        Lubicz Dolny, 18 września 2023 r. 
ORG. 0003.36.2023 
 

 
 
Pani 
Danuta Wojciechowska 
Radna Gminy Lubicz 

                                  

Odpowiadając na Pani wniosek z 7 września 2023 r. dotyczący zlecenia gminnej spółce 

ZUK dokonania w ramach działań prewencyjnych przechlorowania gminnej sieci 

wodociągowej, w związku z pojawieniem się na terenie Polski w sieciach wodociągowych 

bakterii pod nazwa „Legionella” informuję, że na chwilę obecną nie ma takiej konieczności.      

 Jednakże zapewniam, że na bieżąco sytuacja jest monitorowana, a w razie wystąpienia 

potrzeby, zostaną podjęte stosowne działania.  

 

 

 

                                                                                                             Wójt Gminy Lubicz 

               Marek Nicewicz 

 

                                                                                                

                                              
Otrzymują: 

1. Adresatka 
2. Stanowisko pracy d/s obsługi rady gminy 

 





Lubicz Dolny, 21 września 2023 r. 
 

 
ORG. 0003.37.2023 
 

Pan  
Zbigniew Szczepański                                                                   

                             Radny Gminy Lubicz 
 
 

Odpowiadając na pismo z dnia 7 września 2023 r. i po uzyskaniu informacji 
od Prezesa Zakładu Usług Komunalnych w Lubiczu, przekazuję odpowiedzi na zawarte 
w nim pytania, a w szczególności: 
 Ad. 1.  
ZUK zna swój majątek i posiada na to stosowne dokumenty, o ile nie zostały one przejęte 
przez prokuraturę w wyniku prowadzonego śledztwa.  
Ad. 2.  
Część urządzeń, o których traktuje pytanie, stanowi majątek gminy, zaś niektóre mogą być 
na majątku ZUK-u. Weryfikacja tego jest w chwili obecnej utrudniona z uwagi na to, 
że znaczna część dokumentów znajduje się aktualnie w prokuraturze. 
Ad. 3. 
ZUK jako spółka zajmująca się eksploatacją sieci wodno-kanalizacyjnej jest zobowiązana 
do utrzymywania wszystkich urządzeń we właściwym stanie technicznym, a w związku z tym 
musi mieć zabezpieczone środki na ten cel. Jednocześnie zwracam uwagę, że Zakład Usług 
Komunalnych w Lubiczu, jako spółka prawa handlowego, nie realizuje swojej gospodarki 
finansowej w oparciu o budżet, jak ma to miejsce w przypadku jednostki samorządu 
terytorialnego (np. gminy). 
Ad. 4.  
Jak wspomniano w poprzednim puncie ZUK jest zobowiązany do utrzymywania wszystkich 
urządzeń we właściwym stanie technicznym, w związku z czym należy stwierdzić, że koszty 
o których traktuje pytanie będą ponoszone przez spółkę. 
   

                                                                                               

                                                                              Zastępca Wójta Gminy Lubicz 

                                                                                      Wojciech Rakowiecki 

 
 

Otrzymują: 

1. Adresat 
2. ZUK 
3. Stanowisko pracy d/s obsługi rady gminy 





        Lubicz Dolny, 18 września 2023 r. 
ORG. 0003.38.2023 
 

 
 
Pani 
Aldona Peregonczuk 
Radna Gminy Lubicz 

                                  

Odpowiadając na Pani interpelację z 8 września 2023 r. (data wpływu 11 września                    

2023 r.)  informuję, co następuje: 

Ad. 1 

Z tegorocznej puli 500 000 zł przeznaczonej na budowę infrastruktury oświetleniowej,                    

nie udało się wybudować przedmiotowych lamp. Zamontowanie 2 lamp przy cmentarzu 

zostanie wzięte pod uwagę przy tworzeniu budżetu na rok 2024. 

Ad. 2 

Na skrzyżowaniu ulicy Wodniackiej i Szkolnej w Złotorii zostaną ustawione znaki A-5                            

- skrzyżowanie równorzędne.  

 

 

                                                                                                           Wójta Gminy Lubicz 

               Marek Nicewicz 

 

                                                                                                

                                              
Otrzymują: 

1. Adresatka 
2. INW 
3. GK 
4. Stanowisko pracy d/s obsługi rady gminy 

 





        Lubicz Dolny, 18 września 2023 r. 
ORG. 0003.39.2023 
 

 
 
Pani 
Jolanta Nikiel  
Radna Gminy Lubicz 

                                  

Odpowiadając na Pani wniosek z 11 września 2023 r. (data wpływu 12 września                    

2023 r.)  dotyczący ustawienia lustra oraz dwóch znaków informacyjnych o skrzyżowaniach 

równorzędnych w miejscowości Rogówko na ulicy Rogówskiej informuję,                                         

że na skrzyżowaniu dróg gminnych nr 100751C i 100749C w miejscowości Rogówko 

zostanie wstawione lustro ułatwiające wyjazd na drogę 100749C. Natomiast na obecną chwilę 

nie widzę potrzeby montażu znaków A-5 „skrzyżowanie równorzędne”. Zapewniam jednak, 

że sytuacja będzie monitorowana i nie wykluczam montażu znaków w przyszłości. 

 
 

                                                                                                             Wójt Gminy Lubicz 

               Marek Nicewicz 

 

                                                                                                

                                              
Otrzymują: 

1. Adresatka 
2. GK 
3. Stanowisko pracy d/s obsługi rady gminy 

 




